
Tilstedeværende 

Sønder Omme 
Kirke & Sogn 

SØNDER OMME MENIGHEDSRÅD 

Menighedsrådsmøde 

Sognehuset I 11. oktober 2023 I kl. 17:30 

Diana Boxholm (OBO) I Ulla Kronborg (UK) I Maria 5. Sørensen (MS) I Peter 5. Sørensen (PS) I Peter Eli Bolther (PEB) 
Poul S. Bindesbøl (PB) I Ingelise Dupont (LO) I Jette H. Rosendal (JR) I Sandra Kusk Pedersen (SKP) 

1. Godkendelse af dagsordenen 
- Dagsordenen er godkendt. 

2. Budget 2024 

- Medarbejderlønningerne er rettet ind, da de var inkorrekte. Efter nærmere udregninger, er det skyldige beløb til 2024 på 
mindre minusbeløb end tidligere udregnet, men der skal stadig skæres ind. 

- Budgettet gennemgås ifht. hvor der yderligere kan spares eller korrigeres på tallene. 

3. Valg af regnskabskontor 

- MR har enstemmigt vedtaget at kontrakten skal fornyes med Grindsted. Som tillæg for at samle op på tingene, skal der 
koordineres et møde, hvor kontrakten genforhandles og der laves en forventningssamtale, da samarbejdet er utilstrækkeligt. 

4. Underskrift af revisionsprotokollatet for 2022 

- Revisionsprotokollatet for 2022 er behandlet og underskrevet på mødet. Kritiske noter er taget ad notam og søges forbedret 
fremover. 

- Efter Menighedsrådets godkendelse har P.S. servicepartner udført el-ydelser efter regning. Endvidere har 
formandens ægtefælle vikarieret på kirkegården med gravermedhjælper-timer, og kontaktpersonens datter har vikarieret i 
kirketjener/sanger-funktionen. 

- Menighedsrådet har besluttet at fortsætte de likvide midler placeret i en af de store systemiske banker, pt. Sydbank, og vi har 
ikke grund til at ændre det. 

5. Hverdagen i sognet samt planlægning af jul og nytår 

- JR er kommet godt i gang siden opstarten. Der er 2 store konfirmandhold og det går godt. 
- Børnehaven og dagplejen er inviteret til juleafslutning i kirken, hvor forældre og bedsteforældre deltager. JR afventer svar. 
- Skolen er informeret om mini-konfirmandhold, som starter primo februar. Nærmere info kommer. 
- JR ønsker, at der juleaftensdag kun forestås 2 gudstjenester, som skal ske om eftermiddagen hhv. kl. 13:30 og kl. 15:00. 
Menighedsrådet er ok med dette. Nytårsgudstjenesten sker den 31.12, kl. 14:00. 

6. Indkøbsaftale Ellis 

- På nuværende tidspunkt indkøbes rengøringsartikler mv. fra flere leverandører. Der er ønske om fra SKP, at man finder en 
leverandør for at få overblik over leverance og økonomi. Ellis kan tilbyde en samlet løsning til rimelige priser. Annette vil blive 
spurgt om at indhente tilbud fra Linds inden endelig afgørelse som bliver taget op til næste møde. 

7. Kommunikation 

- Der sker mange ting i de forskellige udvalg, og det kan være svært at følge med internt, hvad der foregår og hvor langt 
processerne er. Det er vedtaget, at der oprettes mapper til de diverse udvalg, hvor der bliver lagt referater ind. Churchdesk 
chat funktionen skal bruges mere, og der ønskes at få en introduktion til platformen. DBO kontakter Churchdesk herom. 
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